



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

**CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES  
PUBLICS ÉTRANGERS  
(La Haye, le 5 octobre 1961)**

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

**AUTORITÉ**

**Suisse**, 06-04-2018

(modification)

La liste des autorités désignées par la Suisse et auxquelles est attribuée compétence pour délivrer l'apostille est remplacée par un renvoi au site internet qui contient les coordonnées de la Chancellerie fédérale comme autorité de la Confédération, un document régulièrement actualisé avec les coordonnées des 26 autorités cantonales, ainsi que d'autres informations utiles, à savoir <https://www.bk.admin.ch/bk/fr/home/Service/legalisations.html>.

La Haye, le 1<sup>er</sup> octobre 2018

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Légalisation No. 17/2018



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

**CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION  
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS  
(The Hague, 5 October 1961)**

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

**AUTHORITY**

**Switzerland**, 06-04-2018

(modification)

*(Traduction)*

The list of authorities designated by Switzerland and to which competence is conferred to issue apostilles is replaced by a reference to the website which contains the contact details of the Federal Chancellery as the authority of the Confederation, a regularly updated document with the contact details of the 26 cantonal authorities and other relevant information, namely <https://www.bk.admin.ch/bk/fr/home/Service/legalisations.html>.

The Hague, 1 October 2018

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XII Legalisation No. 17/2018